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El president de la UE Lleida, Miquel Pons, va expressar ahir al Palau de la Generalitat el seu desig de tornar-hi 

aviat perqué seria senyal que l'equip ha ascendit a Primera divisió, durant la recepció oficial a la plantilla, eos 

técnic i directius que els va oferir el conseller en cap, Josep Bargalló. Aquestva destacar "l'alt nivell de l'esport 

a Lleida" i va mostrar la seua alegría per la presencia de tres equips catalans a Segona A. 

"Tornare m amb l'ascen s a Primera " 
El presiden t del Lleida , Mique l Pons , express a el desi g de puja r aviat a la máxim a 

categoría , duran t la recepci ó a la Generalitat , a la qual va assisti r Tatxo Benet 
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Aban s de la recepció , l'equi p va visita r les diverse s dependéncie s del Palau de la Generalitat . Josep Bargalló , al centre , convers a amb Benet i Pons . 

MAGDALENA ALTISENT 

XAVIER MADRONA 
BARCELONA 

El president del Lleida, Miquel 
Pons, va manifestar el seu desig 
de "tornar en un futur". "I es-
pero que no sigui gaire llunyá, 
quan ascendim a Primera divi-
sió." Pons es va expressar amb 
aqüestes paraules durant la re-
cepció oficial al Palau de la Ge-
neralitat que va oferir a l'equip 
el conseller en cap, Josep Bar-
galló, en abséncia del president, 
Pasqual Maragall, que en aquell 
moment intervenía en una 
compareixenca al Parlament. 

Bargalló, que va demanar dis-
culpes perqué es va retardar uns 
minuts després d'haver partici-
pat en un programa deTV3, va 
destacar "l'altíssim nivell que hi 
ha a l'esport de Lleida" i va 
apuntar que la forca de clubs 
com el Lleida és promocionar 
i potenciar el fútbol base. 

L'expedició lleidatana, for-
mada per jugadors (excepte el 
canari Nauzet, que va tornar a 
la seua térra tot just arribar a 
Barcelona), técnics i directius, 
va estar encapcalada peí máxim 
accionista, Josep Maria Tatxo 
Benet, que va cedir el protago-
nisme en els parlaments al pre-
sident, Miquel Pons. Juntament 
amb ells, hi van ser presents el 
conseller delegat, Josep 
Menchón, i el conseller Ignasi 
Rivadulla. 

Bargalló , duran t el seu parlament , en qué va felicita r el Lleid a per l'ascens . 

Préviament a la recepció, di-
rectius, jugadors i técnics van 
compartir taula i estovalles en 
un restaurant del PortVell de la 
capital catalana després d'arri-
bar de Vigo, diñar al qual va as-
sistir el mateix Tatxo Benet. 

Durant la recepció, el conse-
ller en cap també es va mostrar 

content pels tres equips catalans 
que jugaran la próxima tempo-
rada a Segona A i va apostar per-
qué "l'any que ve o l'altre un 
d'aquests pugi a Primera". 

Pons es va mostrar orgullos de 
"formar part deis 42 millors 
equips d'Espanya". "Som un 
club historie i hem tornat al fút-

bol professional després de tres 
anys", va comentar. 

Anteriorment a la foto ofici-
al, i a l'espera que arribes Bar-
galló, l'expedició lleidatana va 
tindre oportunitat de visitar di-
verses dependéncies del Palau. 

A l'acte també van voler ser-
hi presents el secretari general 

Josep Bargall ó 

 El conseller en cap va des-

tacar "l'alt nivell de l'esport de 

Lleida" i va apostar perqué 

"algún equip cátala pugi a 

Primera d'aquí a poc" 

Mique l Pons 

 "Som un club historie i 

estic orgullos del fet 

que formem part deis 

42 millors equips del 

fútbol espanyol" 

Diñar 

 El máxim accionista va 

convidar la plantilla a un diñar 

en un restaurant del Port Vell 

per acomiadar-se abans 

d'agafar vacances 

de l'Esport, Rafael Niubó, i el 
seu representant territorial a 
Lleida, Antoni Costes. 

Després de la jornada d'ahir, 
la plantilla va iniciar les vacan-
ces, que es prolongaran fins a fi-
náis de juliol . A partir d'avui es 
donaran a conéixer les baixes i 
es negociaran les renovacions.» 


